
Szilágyi György
országgyűlési képviselő

N

É25-. zett: :014

	

g,t~. : . .0

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Hogyan akarja a kormány elősegíteni a települési földbizottságok törvényes megalakulását? »

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint az ön számára is bizonyára ismeretes, a termő földet használó gazdálkodóknak március 14-ig kellett voln a
jelezniük a telepű lésűk jegyzőjénél azt a szándékukat, hogy részt kívánnak venni a kés őbb megalakítandó
földbizottságokban. Mivel azonban a bizottságok megválasztásáról szóló kormányrendelet nem jelent meg, a
jegyzők senkit sem tudtak nyilvántartásba venni, így a gazdálkodók szándéka meghiúsult .

A jegyzőknek április 7. és 10. között kellett volna kikűldeniük a névjegyzékbe vettek számára a választási
meghívókat és április 21-ig kellett volna lebonyoiítani a bizottságok megválasztását . Jelenleg senki sem tudja,
hogy mikor lehet megalakítani a földbizottságokat, és meg lehet-e alakítani egyáltalán . Ha a bizottságok május 1 -
ig nem alakulnak meg, a szerepüket a Agrárkamara helyi szervezetei veszik át, és fogják a földbizottság helyet t
eldönteni az adásvételek sorsát .

Az Agrárkamara megalakítása nem demokratikus módon történt, ugyanígy a helyi szervezetek megalakulása sem .
Ily módon a helyi gazdák helyett a Fidesz által vezérelt bizottságok fognak dönteni a legfontosabb kérdésekben . A
földforgalmi törvénynek a kormány által nagy hangon propagált egyik legfontosabb erényét, nevezetesen hogy a
földek adásvétele fölött a helyben lakók . fognak dönteni, éppen a kormány tiporja el . A kormány tehát durvá n
megsérti a saját tőrvényének a szellemét, közönséges papírgalacsinná gy űrve azt .

Ezzel ősszefiiggésben a következőket kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól :

I. Hogyan szándékozik a kormány rendbe tenni azt, amit elrontott? Mikor lesznek földbizottságok?
II. Mikor hajlandó a kormány végre nyilvánosan bejelenteni, hogy a saját földtörvényét széttiporva ,

tőnkretéve, összeomlasztva becsapta a gazdatársadalmat, a szavazóit és a nemzetet ?

Várom mindenre kiterjedő beismerő válaszát!

Budapest, 2014 . március 18.
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Szilágyi György
Jobbik
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